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Voorlopige agenda van de
commissie Werk en Inkomen van 17 juni 2010

Hierbij wordt u uitgenodigd voor de openbare vergadering van de commissie Werk en
Inkomen

Datum: donderdag 17 juni 2010
Aanvang: 13:00 uur
Locatie: Oude raadzaal
Voorzitter: H.J.M. Akkermans
Griffier: mevr. F. Hijlkema; (050) 367 76 89
Documenten: verslag 17 juni (pdf)

A. Algemeen deel

A.1. Opening en mededelingen

A.2. Vaststelling agenda

B. Inhoudelijk deel

B.1. Deelpresentatie Voortgangsrapportage 2010-I door de diensten Sozawe en DSW

B.2. Gemeenterekening 2009
• Programma 1: Werk en Inkomen
• Programma 2A: Vestigingsklimaat: Economisch Businessplan
• Programma 9: Integratie en Emancipatie

Bij commissievergaderingen kunt u gebruik maken van het spreekrecht bij de in-
houdelijke agendapunten (inclusief de conformstukken onder A) en de rondvraag.
U krijgt dan drie minuten de gelegenheid de commissieleden te vertellen hoe u over
een onderwerp denkt. Voor aanmelding en informatie kunt u terecht bij de commis-
siegriffier. De agenda’s zijn onder voorbehoud. De definitieve agenda’s worden in
de vergadering vastgesteld.
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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING WERK EN INKOMEN 
 
WI: 
Datum:  17 juni 2010 
Plaats:   Oude raadzaal 
Tijd:   13.00-14.23 uur 
 
Aanwezig: dhr. H.J.M. Akkermans, voorzitter (D66), dhr. B. Baldew (PvdA), mw. C.E. Bloemhoff 
(PvdA), mw. M. Dekker (PvdA), dhr. J.M. van Keulen (VVD), dhr. A. Rutte (VVD), mw. A. Postma 
(GroenLinks), mw. L.I. van der Vugt (GroenLinks), mw. A.M.J. Riemersma (Stadspartij), mw. L.R. 
van Gijlswijk (SP), dhr. J.H. Luhoff (D66), mw. A. Kuik (CDA), mw. I.M. Jongman-Mollema 
(ChristenUnie), dhr. R. Liefers (Student en Stad), mw. R.M. Grijpstra (Partij voor de Dieren). 
Namens de griffie: dhr. D. Vrieling (griffier), mw. F. Hijlkema (commissiegriffier). 
Verder aanwezig: mw. Zock (directeur SoZaWe), dhr. De Jong (directeur DSW). 
Wethouder: dhr. T. Schroor, mw. E. Pastoor. 
Afwezig m.k.: mw. H. Rademaker (SP) 
Verslag: dhr. J. Bosma (Notuleerservice Nederland). 
 
 
A. ALGEMEEN DEEL 
 
A.1 Opening en mededelingen 
 
De voorzitter: 

• Opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
A.2 Vaststellen agenda 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
B. Inhoudelijk deel 
 
B.1 Deelpresentatie Voortgangsrapportage 2010-I door de diensten SoZaWe en DSW 
 
Directeuren mevrouw Zock en de heer De Jong geven presentaties namens respectievelijk de diensten 
SoZaWe en DSW. 
 
B.2 Gemeenterekening 2009 

• Programma 1: Werk en Inkomen 
• Programma 2A: Vestigingsklimaat: Economisch Businessplan 
• Programma 9: Integratie en Emancipatie 

 
Mevrouw Van Gijlswijk (SP): 

• Betreurt dat gestelde doelen lastig controleerbaar zijn door uiteenlopende of onduidelijke 
cijfers. Zo vermeldt de rekening het aantal ingediende aanvragen bijzondere bijstand in plaats 
van het aantal toegekende aanvragen en ontbreekt het aantal gevolgde inburgeringtrajecten. 

 
Mevrouw Bloemhoff (PvdA): 

• Is bezorgd over structureel tekort bij de dienst SoZaWe dat oploopt tot 4,3 miljoen euro in 
2010. Komen programma’s onder druk te staan door dekking uit incidentele middelen en 
nieuw beleid? 

• Vraagt of het rechtmatig is 3,5 miljoen euro voor oud-id’ers uit het participatiebudget te 
halen. Zo niet, welke dekking heeft het college dan voor ogen? 
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• Dringt aan op goede controle op kwijtschelding afvalstoffenheffing, gezien de daling van het 
aantal kwijtscheldingen, opdat het voordeel echt gaat naar de mensen die het nodig hebben. 

• Vindt dat het geld bedoeld voor vijfduizend kinderen die in armoede opgroeien, echt bij hen 
terecht moet komen. Deelt het college die mening? 

• Constateert dat het traject pc’s voor minima achterloopt op schema. Denkt het college dit jaar 
nog de beoogde 1750 pc’s te halen? 

• Complimenteert het voorkomen van 24 huisuitzettingen door goede samenwerking bij 
schuldproblematiek. 

• Vraagt waarom er een lagere uitstroom is naar werk vanuit het alleenstaandeouderstraject. 
• Is benieuwd of de verdubbeling van klachten bij het antidiscriminatiemeldpunt wijst op meer 

discriminatie of een meer laagdrempelig meldpunt. 
• Ziet dat het stimuleren van starters loont, het aantal zelfstandigen steeg met 18%. 
• Complimenteert vooral oud-wethouder de heer Dijkstra met impulsen voor ICT, energie en 

creatieve industrie. 
 
Mevrouw Jongman-Mollema (ChristenUnie): 

• Roept op onterecht verstrekte uitkeringen strikt te vorderen binnen de menselijke maat, opdat 
slecht gedrag niet beloond wordt. 

• Is bezorgd over de extra kosten voor de langere reorganisatie, hoe komt dat goed? 
• Vraagt of aantallen SW-dienstverbanden onder druk staan door druk op het budget. 

 
Mevrouw Riemersma (Stadspartij): 

• Verwacht dat de toenemende bezoekersstroom in de binnenstad zal afnemen door de bouw 
van grote projecten. 

• Vraagt of het ondernemershuis in de Korrewegwijk goed werkt, welke sectoren het betreft, of 
het specifiek op buurtbewoners is gericht en hoeveel microkrediet is uitgeleend en wordt 
terugverwacht. 

 
De heer Liefers (Student en Stad): 

• Is blij dat de incubator op Zernike gestalte krijgt. 
• Vraagt wat het college van het ETB verwacht, dat moeite heeft (on)gevraagd advies te geven. 
• Hoopt dat het speerpunt Life Sciences net zo goed zal gaan lopen als het speerpunt Energie. 
• Betreurt het vertrek van Rijksdiensten en de lagere uitgifte van bedrijventerreinen door de 

recessie. Hoe houdt het college de stad bedrijvig en aan het werk? 
• Pleit ervoor economisch beleid structureler te financieren. 
• Ziet graag meer bedrijfssponsoring van fondsen die leefbaarheid en bedrijvigheid stimuleren. 

 
De heer Luhoff (D66): 

• Vindt verschillen in budgetten en conclusies soms niet terug, bijvoorbeeld bij het werkdeel 
Wwb en bij het Akkoord van Groningen. 

• Vraagt wat de extra aandacht voor uitstroom van 45+’ers en niet-westerse allochtonen in 2009 
heeft opgeleverd. 

• Constateert een bloeiende toeristische sector. Waarom stijgt het aantal banen niet? 
• Is benieuwd welke rijkssubsidies Groningen misloopt. 
• Betreurt vertraging van revitalisering bedrijventerreinen. Een nieuwe impuls is nodig. 

 
Mevrouw Kuik (CDA): 

• Vraagt wanneer het project winkelstraatmanagement concrete resultaten op zal leveren. 
• Is benieuwd waarom de werkloosheid 9,6% steeg ten opzichte van 6,6% landelijk. 

 
Mevrouw Postma (GroenLinks): 

• Begrijpt de lastige situatie voor de dienst SoZaWe door de crisis en de Wet buig. Toch zijn 
afwijkingen te groot. Het aantal bijstandsgerechtigden heeft een grote invloed op de totale 
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gemeentelijke begroting en moet zo accuraat mogelijk ingeschat worden. Verkeerde 
inschattingen, missers en een tekort op de bedrijfsvoering stellen teleur. 

• Vraagt waarom de 150.000 euro in het kinderfonds armoede en gezondheid niet nodig blijkt. 
• Ziet graag het klanttevredenheidonderzoek verwerkt in de rekening. 
• Noemt de 11% bijstandsaanvragen die niet binnen acht weken verwerkt worden hoog. 
• Constateert dat aanvragen bijstand AOW 65+ via de Sociale Verzekeringsbank lopen en 

aanvragen bijzondere bijstand via de dienst SaZaWe. Voldoen deze regeling en voorlichting 
daarover? 

• Betreurt dat het project bedrijfsopvolging niet door is gegaan. Zijn hier nog plannen voor? 
 
De heer Rutte (VVD): 

• Pleit voor SMART geformuleerde doelstellingen, opdat resultaten controleerbaar worden. 
• Mist de beoogde uitstroom bij re-integratie, hierdoor zijn trajecten niet te beoordelen. 
• Sluit aan bij de vragen van GroenLinks over de dienst SoZaWe. 
• Betreurt dat het doel het budget bijzondere bijstand volledig uit te putten niet is behaald. 

 
Mevrouw Grijpstra (Partij voor de Dieren): 

• Hoopt op succesvol beleid rond winkelstraatmanagement en betreurt leegstand. 
• Vraagt waarom slechts dertien mensen het persoonsgebonden reïntegratiebudget (pgb) hebben 

gebruikt, terwijl er plek is voor honderd. Is het budget niet zichtbaar of niet nodig? 
• Betreurt dat vijf duurzaamheidprojecten in de binnenstad niet doorgingen. Welke betreft het? 

 
Wethouder Pastoor: 

• Noemt pgb een mooi instrument. Toch is het moeilijk een eigen pakket samen te stellen, dat 
schrikt sommige mensen af. 

• Vindt ook dat middelen uit het kinderfonds bij de doelgroep terecht moeten komen. Door 
snelle besteding in het verleden is besloten er een noodfonds van te maken. 

• Antwoordt dat het percentage van 9,6% meer categorieën bijstandsgerechtigden omvat dan 
alleen de Wwb, die landelijk inderdaad 6,6% bedraagt. 

• Wijst op andere gemeenten die ook oud-id’ers uit het participatiebudget financieren. 
overigens is er een voorziening voor de 3,4 miljoen euro. 

• Noemt preventie van onbedoelde frauduleuze handelingen door betere informatieverstrekking 
en een meldpunt fraude als maatregelen om de oninbaarheid van vorderingen terug te dringen. 

• Kondigt aan dat de volgende begroting anders en meer SMART aangepakt zal worden. 
• Heeft geen cijfers over uitstroom niet-westerse allochtonen en 45+’ers. Die laatste groep valt 

overigens onder het UWV. 
• Wijst op gecombineerde financieringstromen van inburgering die verantwoording van het 

aantal gerealiseerde trajecten lastig maken. 
• Noemt het Platform Maatschappelijk Ondernemen Groningen als instrument om ondernemers 

bij leefbaarheid te betrekken. 
• Begrijpt de zorgen over voortdurende tekorten, bedrijfsvoering en kwaliteit van prognoses bij 

de dienst SoZaWe. Wijst op krimp van budgetten en arbeidsmarkt. Optimaal en transparant 
informeren van college en raad is erg belangrijk. 

• Zegt toe eind augustus, begin september met een richtinggevende notitie te komen met 
structurele oplossingsvoorstellen voor de dienst SoZaWe. Vraagt de raad suggesties en vragen 
in te dienen. 

 
Wethouder Schroor: 

• Onderstreept het belang de binnenstad aantrekkelijk te houden tijdens de bouw van grote 
projecten en verwacht dit jaar nog een notitie hierover. 

• Antwoordt dat het ondernemershuis Korrewegwijk vooral zzp’ers en initiatieven uit de wijk 
betreft. Er zijn vijftig projecten gestart, zestig microkredieten verstrekt en acht zijn er 
afgewezen. 
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• Zegt toe te onderzoeken hoe het Economic Talent Board (ETB) het best kan functioneren. 
• Noemt uitstel van investeringen als belangrijke oorzaak van de terugloop in uitgegeven 

bedrijventerreinen. Beweging lijkt op gang te komen, de raad wordt op de hoogte gehouden. 
• Ziet ook in de toeristische sector uitstel van investeringen, wat leidt tot minder banengroei. 

Daarnaast geven herhaalbezoekers (80%) minder uit en speelt de recessie een rol. 
• Kondigt aan dat de focus van revitalisering bedrijventerreinen zich meer op kantorenlocaties 

zal gaan richten. 
• Verwacht voor de zomervakantie een notitie over winkelstraatmanagement. 
• Kondigt een vervolgnotitie bedrijfsopvolging aan. 
• Noemt externe financiering van Forum en Groninger Museum als voorbeelden van 

investeringen die bedrijven doen in de leefbaarheid van de stad. 
 
De voorzitter: 

• Sluit de vergadering onder dankzegging. 
 
Toezegging namens wethouder Pastoor: 

• Komt eind augustus, begin september met een richtinggevende notitie met 
oplossingsvoorstellen voor de dienst SoZaWe. 

 
Toezegging namens wethouder Schroor: 

• Onderzoekt hoe het Economic Talent Board (ETB) zo goed mogelijk kan functioneren. 


